
Zapisnik 

Sa VII (sedme) redovne sednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 22.07.2024. 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa predhodnih sednica 

2) Razmatranje materijala Skupštine za VII sednicu;  

3) Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj: Pozdrav predsedniče! Pozdrav svima! Dobrodošli na 7. Redovni sastanak KPF-a 

za 2024. godinu! Vjerujem da ste svi primili materijal. Prije nego što dnevni red stavim na glasanje, 

da li  neko želi nešto dodati ili uzeti reč? Pošto nema usvaja se dnevni red. 

Prva tačka dnevnog reda: 1. Usvajanje zapisnika sa predhodnih sednica. Da li  neko želi nešto 

dodati ili uzeti reč? Ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. 

Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

Druga tačka dnevnig reda: 2. Razmatranje materijala Skupštine za VII sednicu; Mtaerijal sadrzi 

sledece tacke: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa IV i V sednice Skupštine 

2. Izveštaj vanjskog revizora 

3. Plan delovanja za sprovođenje preporuka 

4. Ponovno razmatranje odluke o nacrtu Plana razvoja opštine 2024-2032 

5. Finansijski izveštaj troškova Januar-Jun 2024 

6. Usvajanje Statuta GCPM-a 

7. Eventualno 

 

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi druge tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi trece tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

 

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi cetvrte tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi pete tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

 

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi seste tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za usvajanje ove 

tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

 



Artan Loshaj - Mi kao demokratska partija ćemo podržati ovaj statut imajući u vidu da je sličan 

kao i onaj pre ovoga. Nadamo se da će nakon usvajanja ovaj statut biti sproveden u delo. Sutra 

ćemo razgovarati u vezi ovog statuta i u vezi njegovo sprovođenja na delo Hvala vam puno i 

prijatno. 

Endrit Piraj - Pozdrav svima prisutnima, imajući u vidu da se u članu 13 Unificiranog statutu 

spominje da u glavnom centru porodične medicine gde ima više od 100 radnika može se imenovati 

i zamenik direktora doma zdravlja, to će se ubaciti kasnije u ovom statute. 

 

Arijeta Skeraj - Da li  neko želi uzeti reč u vezi seste tacke dnevnog reda? Posto nema, ko je za 

usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. Zaključujem da usvaja tačka 

dnevnog reda. 

Treca tacka dnevnog reda: Eventualno. Da li  neko želi uzeti reč u vezi seste tacke dnevnog reda? 

Posto nema, ovim zakljucujem danasnju sednicu komiteta.  

 

 

Predsedavajuća KPF-a 

Arijeta Skeraj 

 


